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Zapytanie 
w sprawie drzew w pasie drogowym przy ulicy Żelaznej 

 
Mieszkańcy  z ulicy Żelaznej zwracają uwagę, iż są to ostatnie drzewa znajdujące się 

w pasie drogowym po drugiej stronie adresu Żelazna 20 i 22. W związku z 

powyższym kieruję zapytanie czy drzewa zostaną zachowane?   

Jednocześnie zwracam się z prośbą o ich zachowanie. W załączniku przesyłam 

zdjęcie.  

Serdecznie dziękuję 

Agnieszka Cierach 

 

 

 

 

 


